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Protokół nr L/17
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 19 grudnia 2017 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:15 i trwała do godz. 16:35. Obrady sesji odbyły się w sali
obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-
Koźlu (pokój nr 229).Obrady prowadził Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta.

L sesja Rady Miasta została zwołana na wniosek prezydenta miasta, w trybie art. 20
ust 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.

Ad 1.
Sesję otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć.
Po przywitaniu wszystkich obecnych stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali
znajduje się 17 radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania
prawomocnych uchwał. W trakcie stwierdzania kworum przybyli kolejni radni.
Łącznie obecnych było 19 radnych. Nieobecni byli: Agnieszka Iłowska, Michał
Nowak, Elżbieta Setnicka, Witold Rusak (lista obecności radnych w załączeniu do
protokołu).

Do przesłanego radnym porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. W związku
z tym porządek obrad przedstawia się jak niżej:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Podjęcie uchwał :

1) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród
za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród;

2) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu
przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym
i krajowym współzawodnictwie sportowym;

3) zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu Dostarczania Wody
i Odprowadzania Ścieków na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle;

4) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017;
5) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2017-2031.
3. Zakończenie obrad.

Ad 2.
1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu

przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju
i wysokości tych nagród;
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Katarzyna Dysarz, przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały wraz z autopoprawką oraz wnioskiem radnego Michała Nowaka.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady poddał ww.
projekt uchwały pod głosowanie:

„za” oddano 17 głosy,
„przeciw” 0,
„wstrzymujących się” 0
- głosy nieoddane 0.

(wydruk z głosowania nr 1, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji)

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr L/479/17

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 19 grudnia 2017 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród
za wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych
zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych
dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym
i krajowym współzawodnictwie sportowym;

Katarzyna Dysarz, przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady poddał
ww. projekt uchwały pod głosowanie:

„za” oddano 17 głosy,
„przeciw” 0,
„wstrzymujących się” 0
- głosy nieoddane 0.

(wydruk z głosowania nr 2, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji)

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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Uchwała Nr L/480/17

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 19 grudnia 2017 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu
przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych

dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe
w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym;

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu Dostarczania
Wody i Odprowadzania Ścieków na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle;

Przewodniczący obrad Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Prawno-
Administracyjna zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały wraz z wniesionymi
przez komisję zmianami formalnymi

Grzegorz Mateja spytał się czego dotyczą zmiany.

Wiceprezydent Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że zmiana dotyczy opłaty
przyłączeniowej.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt
uchwały pod głosowanie:

„za”  oddano 17 głosów,
„przeciw”0
„wstrzymujących się” 0
- głos nieoddany 0.

(wydruk z głosowania nr 3, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji)

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr L/481/17

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 19 grudnia 2017 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 wraz
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z autopoprawką;

Przewodniczący obrad poinformował, że żadna z komisji nie opiniowała ww. projektu
uchwały.

Projekt uchwały i autopoprawkę omówiła skarbnik miasta, Joanna Hariasz (pisemne
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały).

Ryszard Masalski spytał się co jest przyczyną niewykonania w tym roku zadania pn.
„Rozwój terenów zieleni (odnowienie zieleni przyulicznej) przy ul. Xawerego
Dunikowskiego”. Przypomniał, że zadanie to realizowane jest ze środków
zewnętrznych. Poprosił o informację czy nie występuje zagrożenie nieuzyskania
dofinansowania z uwagi na niedotrzymanie terminu realizacji.

Artur Maruszczak wyjaśnił, że zadanie to jest rozpisane na lata 2017-2018.
Rozpoczęcie tego zadania było planowane w 2017 roku, jednak okazało się, że
konieczne są zmiany w dokumentacji. W związku z czym zadanie to będzie
wykonane w przyszłym roku, co się mieści w terminie dla tego zadania. Podkreślił, że
przesunięcia te są uzgadniane z instytucją która współfinansuje to zadanie. Nie ma
zatem zagrożenia niewykonania tego zadania.

Ryszard Masalski ponownie spytał się co jest przyczyną niewykonania w tym roku
niniejszego zadania.

Artur Maruszczak ponownie przedstawił czynniki mające wpływ na przesunięcie
realizacji ww. zadania.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady Andrzej
Kopeć poddał projekt uchwały pod głosowanie:

„za” oddano 16 głosów,
„przeciw” 0,
„wstrzymujących się” 1
- głosy nieoddane 1.

(wydruk z głosowania nr 4, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji)

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr L/482/17

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
z dnia 19 grudnia 2017 r.

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2017-2031 wraz z autopoprawką.

Przewodniczący obrad poinformował, że żadna z komisji nie opiniowała ww. projektu
uchwały.

Skarbnik miasta, Joanna Hariasz poinformowała, że zmiany do wieloletniej prognozy
finansowej są konsekwencją zmian do budżetu. Zwróciła uwagę, że wprowadzają dwa
zadania: Przedszkole Publiczne nr 23 z Euroregionu Pradziad realizuje zadanie
„Żyjmy zdrowo na sportowo”, a także zwiększamy kwotę na usługach pocztowych w
związku ze złożeniem ofert na przyszły rok. Natomiast autopoprawka jest związana
z autopoprawka do budżetu.

Ryszard Masalski spytał się o faktyczny stan zadłużenia gminy na dzień dzisiejszy.

Joanna Hariasz poinformowała, że wynosi ono 81 124 929 złotych.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady Andrzej
Kopeć poddał projekt uchwały pod głosowanie:

„za” oddano 17 głosów,
„przeciw” 1,
„wstrzymujących się” 0
- głosy nieoddane 0.

(wydruk z głosowania nr 5, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji)

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr L/483/17

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 19 grudnia 2017 r.
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na

lata 2017-2031
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad 3.
Przed zamknięciem obrad przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć złożył
radnym, pracownikom Urzędu Miasta i jednostek gminnych oraz mieszkańcom
okolicznościowe życzenia świąteczne. Życzenia złożyła także prezydent miasta Sabina
Nowosielska. W trakcie składania życzeń na obrady rady przybyła radna Dorota
Zasłonka.
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Następnie przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć zamknął L sesję Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Andrzej Kopeć

Sesja zakończyła się o godz. 16:35.
Protokołowała Agnieszka Szykuła

Po sesji odbyło się opłatkowe spotkanie radnych z Panią Sabina Nowosielską,
Prezydentem Miasta.


